

ÉTAT LIBRE D'IRLANDE.

Délégué:

M. SEAN LESTER, Délégué permanent auprès de la Société des Nations.

Délégué adjoint et Conseiller technique:

M. J. J. ANDERSON, Pharmacien-expert, Département de la Justice, Section des drogues nuisibles.

ITALIE.

Délégués:

Son Excellence M. le Sénateur CAVAZZONI, ancien Ministre du Travail.

M. GIUSEPPE TEDALDI, du Ministère de l'Intérieur, Délégué sanitaire à l'étranger.

Le professeur C. E. FERRI, Avocat.

JAPON.

Délégués:

Son Excellence N. SETSUZO SAWADA, Ministre plénipotentiaire, Directeur du Bureau du Japon auprès de la Société des Nations.

M. SHIGEO OHDACHI, Secrétaire au Ministère de l'Intérieur, Chef de la Section administrative.

Conseillers techniques:

M. JIN MATSUO, Expert au Ministère de l'Intérieur.

M. SHIKO KUSAMA, Secrétaire du Bureau du Japon auprès de la Société des Nations.

Secrétaires:

M. WAZABURO YAMAZAWA, Secrétaire du Bureau des monopoles du Gouvernement général de la Corée.

M. SHINICHI SHIBUSAWA, Secrétaire d'Ambassade, Secrétaire du Bureau du Japon auprès de la Société des Nations.

M. SABROH OHTA, Attaché à l'Ambassade du Japon à Londres.

M. TAKEJI KUSANOBU.

LETTONIE.

Délégué:

M. JULES FELDMANS, Ministre plénipotentiaire, Délégué permanent auprès de la Société des Nations.

IRISH FREE STATE.

Delegate:

Mr. SEAN LESTER, Permanent Delegate accredited to the League of Nations.

Substitute Delegate and Technical Adviser:

Mr. J. J. ANDERSON, Pharmacist, Department of Justice, Dangerous Drugs Section.

ITALY.

Delegates:

His Excellency Senator CAVAZZONI, former Minister of Labour.

M. GIUSEPPE TEDALDI, of the Ministry of Interior, Health Delegate abroad.

Professor C. E. FERRI, Advocate.

JAPAN.

Delegates:

His Excellency M. SETSUZO SAWADA, Minister Plenipotentiary, Director of the Japanese Bureau accredited to the League of Nations.

M. SHIGEO OHDACHI, Secretary at the Ministry for Home Affairs, Head of the Administrative Section.

Technical Advisers:

M. JAN MATSUO, Expert to the Ministry for Home Affairs.

M. SHIKO KUSAMA, Secretary to the Japanese Bureau accredited to the League of Nations.

Secretaries:

M. WAZABURO YAMAZAWA, Secretary of the Monopolies Office of the Government-General of Chosen.

M. SHINICHI SHIBUSAWA, Secretary of Embassy, Secretary to the Japanese Bureau accredited to the League of Nations.

M. SABROH OHTA, Attaché to the Japanese Embassy in London.

M. TAKEJI KUSANOBU.

LATVIA.

Delegate:

M. JULES FELDMANS, Minister Plenipotentiary, Permanent Delegate accredited to the League of Nations.